
Rondvraag 3 Commissie MME d.d. 19-02-2018

De fractie van D66 heeft een rondvraag ingediend:  

Op 6 februari ontvingen we de beantwoording op onze schriftelijke vragen over de 
oversteekbaarheid van fauna. We willen GS danken voor dat inzicht. D66 zou graag de 
volgende vragen aan GS voorleggen:

 Uit de beantwoording blijken een aantal mogelijke interventies ter verbetering van de 
oversteekbaarheid fauna. Welke mogelijkheden ziet GS om ook daadwerkelijk te 
versnellen? 

 De beantwoording geeft inzicht in reeën, met dank aan de registratie van Stichting 
Valwild Utrecht. D66 zou ook graag inzicht krijgen in de aantallen en locaties van 
aanrijdingen met middelgrote diersoorten. Kan GS ons toezeggen deze informatie op 
te nemen in de jaarlijkse rapportage, bijvoorbeeld door gebruik te maken van 
registraties van maatschappelijke organisaties als Staatsbosbeheer, Dierenambulance, 
Amivedi etc…?

 Kan GS ons toezeggen de tellingen en locaties van aanrijdingen met dieren mee te 
nemen in de jaarlijkse rapportage met betrekking tot verkeersveiligheid?


